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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Készült Erdőtarcsa Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2012. augusztus 27-én 
17,00 órai kezdettel Erdőtarcsa községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi 
üléséről 
 
Jelen vannak: Nagy Attiláné polgármester, Markó Róbertné alpolgármester Kapuszta 
Lászlóné, Mertlik Ferenc, Szalatnainé Podonyi Mária – szám szerint az 5 tagú 
képviselőtestület összes tagja 
Meghívottak: 
Merész Aranka szlovák nemzetiségi önkormányzat elnöke 
 
A polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja az 
ülést. Kijelöli Kapuszta Lászlóné és  Mertlik Ferenc képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 24/2012. (VIII.27.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. augusztus 27-i 
ülése napirendjét az alábbiak szerint javasolja elfogadni: 
 
1./ Szeptember 15-i rendezvény megbeszélése 

   Előterjesztő: polgármester 
 2./ Egyebek 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont  
Szeptember 15-i rendezvény megbeszélése 
 
Nagy Attiláné polgármester: Markó Róbert alpolgármestert, hogy ismertesse a szeptember 15-
i rendezvény programját. 
 
Markó Róbertné alpolgármester: „Családok-Barátok Napja” a rendezvény elnevezése. 
Délelőtt „Keverem-kavarom” főzőverseny lesz, a csapatok nevezése folyamatban, eddig 10 
csapat nevezett. Az ételnek 12 órára kell kész lenni és egy tállal a zsűri számára át kell adni. 
A zsűri elnöki tisztét Dr. Lipovszky György háziorvos vállalta. 
Eddig felajánlott díjak: 
I. díj MTA Alkotóházban 5 fő részére vacsora, 
II. díj 5.000.-Ft értékű utalvány az aszódi Grund Pizzériában és Étteremben, 
III. díj 4.000.-Ft értékű ajándékkosár a helyi CBA üzlet tulajdonosától. 
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Házi lekvárok versenyére is lehet jelentkezni. Egy üveg lekvárt kell behozni, amit majd 
szintén a zsűri értékel. A díjak beszerzési még folyamatban. 
Sütemény felajánlások is érkeznek folyamatosan, melyet a fellépőknek szánnak. 
Délelőtt kispályás labdarúgás is lesz, melyet a fiatalok szerveznek két csapattal. 
 
A délutáni programok 14 órától kezdődnek. A polgármester köszönti a megjelenteket, majd a 
helyi csoportok lépnek fel. Szerepelnek még a héhalmi Romagyöngyök és az 
egyházasdengelegi „Táncoló Talpak” tánccsoport (vendéglátást és útiköltséget kérnek).  
Közben a gyerekeknek a nyárra meghirdetett vetélkedő, valamint a főző-és lekvárfőző 
verseny eredményhirdetése lesz. 
 
Folyamatosan tombola, zsákbamacska árusítás. 19 órától a „Team 4 Musoc” zenekar lép fel, 
21 órától Homonyik Sándor és zenekara. Ő nem kér fellépti díjat, csak a zenekara. A 
hangosítást is ők adják, így erről külön már nem kell gondoskodni. A konferanszié szerepét 
Varga Péter Csilla vállalta el. 
 
Merész Aranka Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: A rendezvényhez 100.000.-Ft-tal 
járulnak hozzá, melyet kimondottan kulturális célra használhatnak fel. Homonyik Sándor és 
zenekara fellépti díjára javasolja az összeg felhasználását. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Köszönettel elfogadja a felajánlott összeget. Sajnos a 
rendezvényre nincs sok pénze az önkormányzatnak. 
Beszélt a vadásztársaság elnökével, aki megígérte, hogy ad vadhúst, melyet az óvoda dolgozói 
fognak megfőzni. A fellépők, a meghívott polgármesterek, valamint a rendezők 
megvendégelésére szánják. 
 
Mertlik Ferenc vállalta a meghívők és plakátok elkészítését, Majoros Józseffel sikerült a 
világítással kapcsolatban beszélni. 
 
Pusuma Pál Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Ez a rendezvény egyben a kisebbség 
ünnepe is lesz. Főzni fognak, az ételt ingyen adják a kisebbséghez tartozóknak. 
A héhalmi tánccsoportot ők hívták meg fellépésre. A tánccsoportnak erdőtarcsai gyerekek is 
tagjai. 
 
Mertlik Ferenc képviselő: 20.000.-Ft-ot ajánl fel a rendezvényhez, valamint vállalja a 
meghívők és plakátok elkészítését. 
 
Nagy Attiláné polgármester: Javasolja a szeptember 15-i „Családok-Barátok Napja” 
elnevezésű programot a fentiek szerint elfogadni, az önkormányzat költségvetéséből 
maximum 300.000.-Ft-ot javasol felhasználni. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

25/2011.(VIII.27.) számú képviselő-testületi határozat 
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Erdőtarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. szeptember 15-én 
megrendezésre kerülő „Családok-Barátok Napja” elnevezésű programot az alábbi 
időponttal, főbb programokkal és költséggel elfogadja 
 

 Időpont: 2012. szeptember 15. 
 Programok:  
 
 Délelőtt: főzőverseny  
                           kispályás labdarúgás 
 
 Délután: helyi csoportok fellépése 
                           héhalmi „Romagyöngyök” tánccsoport 
                           egyházasdengelegi „Táncoló Talpak” tánccsoport 
                eredményhirdetések, tombola zsákbamacska 
 
 19 órától: „Team 4 Music” zenekar 
 21 órától Homonyik Sándor és zenekara 
 

A falunap megrendezésére az önkormányzat költségvetéséből 300.000.-Ft  használható 
fel. 
 

2./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Nagy Attiláné polgármester: A VOLÁN felé kérelmet írt az önkormányzat, hogy induljon egy 
külön iskolabusz Aszód felé, mert már Kállón nagyon zsúfolt a reggeli járat, illetve Teclakról 
bejövő buszt is kértek az esti órákban. Sajnos mind a két kérelmet elutasították.  
 
Mertlik Ferenc képviselő: Többen jelezték számára, hogy Salgótarjánban a kórházi látogatási 
időt nagyon szigorúan veszik. Erdőtarcsáról nagyon rossz a közlekedés és látogatási időben a 
hozzátartozók tömegközlekedéssel nem tudnak bemenni. Jó lenne, ha rugalmasabban kezelné 
ezt a kérdést a kórház. Lehetne ezt kérvényezni? 
 
Nagy Attiláné polgármester: Intézkedik az ügyben. 
 
Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
 
                                                             Kmf. 
 
 
                        Nagy Attiláné                                        Koncz Anita 
                          polgármester                                           körjegyző 
 
 
 
                      Kapuszta Lászlóné                                  Mertlik Ferenc 
                                                jegyzőkönyv-hitelesítők 
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